
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 18. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 447
Vil ministeren skønne over provenuvirkningen af at hæve niveauet for bolig-
sikring til det niveau, som boligsikringen ville have haft, hvis boligsikringen
havde fulgt lønudviklingen i stedet for prisudviklingen i perioden 2004-2014?
Ministeren bedes oplyse provenuvirkningen i 2014-pl og 2015-pl, ligesom mi-
nisteren bedes oplyse størrelsen på forskellen mellem den aktuelle udgift til
boligsikring og den beregnede i både kroner og øre, og i procent.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 2. oktober 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Frank.Aaen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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